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SECRETAR GENERAL

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 17.12.2021,

cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa,
ședință ce s-a desfășurat la Centrul Cultural European

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Butcă Dragoș
5. Chelu Răzvan - Niculae
6. Fermuș Andra - Isaura
7. Foamete Radu Gabriel
8. Gologan Giulia - Loredana
9. Ianeț Constantin
10. Ionescu Marilena
11. Ivașcu Drgoș Ion
12. Mateoiu Roxana
13. Pleșa Emil
14. Roșoiu Daniela - Cerasela
15. Sprinceană Eugen Dănuț
16. Trifu Marius Robertino

A fost absent domnul consilier Matei Liviu - Augustin.
Ședința a fost deschisă de doamna jr. Catană Elena - secretarul general al orașului Pucioasa care

spune că ședința a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 948 din 10.12.2021 și că din
consultarea condicii de prezență rezultă că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru desfășurarea
ședinței și-l roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot, aceasta fiind
aprobată cu unanimitate de voturi.

Președinte de ședință este domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț.
Înainte de a intra în ordinea de zi, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției

consilierilor locali procesele verbale ale ședințelor Consiliului Local din 18.11.2021, 03.12.2021 și
09.12.2021.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare din data de 18.11.2021.
Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal este supus la vot și
este aprobat cu 12 voturi „ PENTRU ”, 1 consilier local absent (domnul consilier Matei Liviu - Augustin)
și 4 „ ABȚINERI ”: domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae, doamna
consilier Ionescu Marilena și domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion, consilieri locali care nu au fost prezenți
la ședința ordinară a Consiliului Local Pucioasa din 18.11.2021.

Apoi supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din 03.12.2021.
Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței
extraordinare din 03.12.2021 este supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ”, 1 consilier local
absent (domnul consilier Matei Liviu - Augustin) și 3 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Bădescu
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Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Foamete Radu Gabriel consilieri locali care
nu au fost prezenți la ședința extraordinară a Consiliului Local din 03.12.2021.

Se trece la procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 09.12.2021.
Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal? Nu sunt. Procesul verbal al ședinței
extraordinare din 09.12.2021 este supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ”, 1 consilier local
absent (domnul consilier Matei Liviu - Augustin) și 3 „ ABȚINERI ” - domnul consilier Bădescu
Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion și domnul consilier Foamete Radu Gabriel consilieri locali care
nu au fost prezenți la ședința extraordinară a Consiliului Local din 09.12.2021.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui
Contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a U. A. T. Orașul Pucioasa și a autorităților
administrației publice locale cu Cabinetul Individual de Avocatură „ Marilena Bălălău ”, pentru anul
2022. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena dă explicațiile necesare. Precizează că așa cum se știe în
fiecare an se supune aprobării Consiliului Local încheierea unui contract de consultanță, asistență și
reprezentare juridică a U. A. T. Orașul Pucioasa și a autorităților administrației publice locale cu cabinetul
de avocatură „ Bălălău Marilena ”. Și în anul acesta vă supunem atenției un astfel de proiect.

Colaborarea cu avocatul a fost una bună, de regulă, îi sunt înaintate dosarele complexe pe care le
are Primăria Pucioasa. În marea majoritate a dosarelor a obținut rezultate fevorabile Primăriei Pucioasa.

Domnul consilier local Budoiu Ion apreciază că nu este necesară încheierea unui contract de
asistență juridică și reprezentare, pentru 10 dosare, în condițiile în care în Primăria Pucioasa mai sunt și
alți juriști, iar legea spune că se pot încheia contracte în situații temeinic justificate. Consideră că trebuia
să se încheie contracte pe dosare.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că în Primăria Pucioasa sunt angajați 2 juriști:
un jurist care răspunde pentru partea de venituri, dar și de executare silită și un jurist care are o paletă
destul de largă , fond funciar, Legea nr. 10/2001, fond locativ, diverse alte situații și care avizează de
legalitate toate contractele pe achiziții publice, lucrări, produse, fond locativ, etc., închiriere, concesiune,
folosință gratuită, dar și contractele de finanțare pe fonduri europene. Nu sunt doar 10 dosare, 10 dosare
sunt cele care există în acest moment în lucru la Cabinetul de avocatură.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că este nevoie de acest avocat, pentru că
Primăria Pucioasa are și spețe mai complexe în care este nevoie ca Primăria să fie reprezentată de avocat.

Precizează că, colaborarea cu avocatul a fost una bună și propune aprobarea proiectului de
hotărâre.

Nu mai sunt alte discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea încheierii unui Contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a U.
A. T. Orașul Pucioasa și a autorităților administrației publice locale cu Cabinetul Individual de Avocatură
„ Marilena Bălălău ”, pentru anul 2022 și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ”, 1 consilier local absent -
domnul consilier Matei Liviu - Augustin și 3 „ ABȚINERI ”: domnul consilier Bădescu Gheorghe,
domnul consilier Budoiu Ion și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului
bunurilor care aparțin domeniului public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul
Dâmbovița, cu anumite bunuri imobile din categoria sistemelor de alimentare cu apă. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Spune că este vorba despre investiția
executată în cadrul proiectului „ Extindere și reabilitare infrastructură de apă și apă uzată în județul
Dâmbovița - lucrări la sursele de apă și stațiile de epurare Pucioasa și Fieni. ”
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Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al Unității
Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa, județul Dâmbovița, cu anumite bunuri imobile din categoria
sistemelor de alimentare cu apă și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind transmiterea ca bunuri de retur,
a bunurilor ce aparțin domeniului public al U. A. T. Orașul Pucioasa aferente sistemului de alimentare cu
apă, către S. C. Compania de apă Târgoviște - Dâmbovița S. A. în baza Contractului de delegare a
gestiunii nr.2642/29.01.2009. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind transmiterea ca bunuri de retur, a bunurilor ce aparțin domeniului public al U. A. T.
Orașul Pucioasa aferente sistemului de alimentare cu apă, către S. C. Compania de apă Târgoviște -
Dâmbovița S. A. în baza Contractului de delegare a gestiunii nr.2642/29.01.2009 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei școlare a
unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa pentru anul școlar 2022
- 2023. ”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Dinu Anca Georgeta - inspector CIC, dă explicațiile necesare. Precizează că rețeaua
școlară nu a suportat nicio modificare față de anul trecut, s-a solicitat avizul conform al Inspectoratului
Școlar Județean Dâmbovița, aviz pe care l-am și primit.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind organizarea rețelei școlare a unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza U.
A. T. Orașul Pucioasa pentru anul școlar 2022 - 2023 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: „Proiect de hotărâre privind completarea și modificarea
Hotărârii Consiliului Local nr.56/20.04.2021 cu privire la stabilirea impozitelor și taxelor locale precum
și a taxelor speciale aplicabile în anul fiscal 2022. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Solomon Gabriela - șef birou venituri dă explicațiile necesare. Precizează că este
vorba despre indexarea penmtru anul 2022 a valorilor corespunzătoare pentru mijloacele de transport
prevăzute la art. 470, alin. (5) și alin. (6) din Legea nr. 227/2015 privind Codul Fiscal cu rata de schimb a
monedei publicată în Jurnalul UE în data de 1 oct. 2021 de 4,9475.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind completarea și modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.56/20.04.2021 cu privire la
stabilirea impozitelor și taxelor locale precum și a taxelor speciale aplicabile în anul fiscal 2022 și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.
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Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe
construită din fondurile ANL și anume ap. nr. 15, bl. 3 ANL, str. Rândunelelor, oraș Pucioasa, conform
Anexei nr. 1. ”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Matei Andreea Nicoleta dă explicațiile necesare. Precizează că este vorba de o
locuință care a devenit liberă și care se propune a fi repartizată, potrivit listei cu ordinea de prioritate
aprobată de Consiliul Local.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind repartizarea unei locuințe construită din fondurile ANL și anume ap. nr. 15, bl. 3 ANL,
str. Rândunelelor, oraș Pucioasa, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente
navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ec. Pîntea Daniela dă explicațiile necesare.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar
și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de uz și
servitute pentru S. C. SOCERAM S. A. Câmpina, necesar realizării obiectivului „ Alimentare cu gaze
naturale din sistemul național de trasnsport la fabricile de consum din comuna Doicești, județul
Dâmbovița ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind acordarea dreptului de uz și servitute pentru S. C. SOCERAM S. A. Câmpina, necesar
realizării obiectivului „ Alimentare cu gaze naturale din sistemul național de trasnsport la fabricile de
consum din comuna Doicești, județul Dâmbovița ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării impozitului
pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în categoria clădirilor și terenurilor neîngrijite. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna ing. Anghel Violeta Adriana dă explicațiile necesare.
Domnul consilier Bădescu Gheorghe întreabă câți bani s-au încasat din aceste impozite majorate,

se referă aici la clădirea de lângă părculețul mic?
Doamna ec. Solomon Gabriela precizează că nu poate spune exact care sunt sumele încasate, dar

precizează că proprietarii construcției în discuție au plătit an de an impozitul majorat.
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Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu încasarea unior sume de bani mai mari
este scopul, ci reabilitarea, curățenia unor terenuri sau clădiri este scopul.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea majorării impozitului pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în
categoria clădirilor și terenurilor neîngrijite și este aprobat cu 14 voturi „PENTRU”, 2 „ ABȚINERI ” -
domnul consilier Bădescu Gheorghe și domnul consilier Budoiu Ion și un consilier local absent - domnul
consilier Matei Liviu - Augustin.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea nunmărului de
asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav și a numărului de indemnizații pentru persoanle cu
handicap grav pentru anul 2022. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Sorescu Liliana - persoană cu atribuții de director executiv dă explicațiile necesare.
Spune că se propune un număr de 70 de asistenți personali, în prezent avem 58 de asistenți și un număr de
230 de indemnizații, în prezent avem 210, pentru a asigura plata tuturor persoanelor care vor avea nevoie
de asistent personal.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea nunmărului de asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav și a
numărului de indemnizații pentru persoanle cu handicap grav pentru anul 2022 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei
nr. 2 la H. C. L. nr. 54/20.04.2021 privind aprobarea creditelor de angajament ale bugetului de venituri și
cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2021 - 2023, conform Anexei nr. 2. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare. Precizează că aceste credite sunt necesare
pentru pregătirea proiectelor care pot obține finanțare prin PNRR - pentru următoarele investiții:
Modernizarea și Reabilitarea Centrului Cultural European Pucioasa și construcție Creșă în orașul
Pucioasa, motiv pentru care se propune completarea listei creditelor de angajament cu: elaborare DALI -
Modernizare și reabilitare Centrului Cultural European Pucioasa - 60 000 lei;

- scriere cerere de finanțare pentru „ Modernizarea și Reabilitare ” Centrului Cultural European
Pucioasa - 60 000 lei;

- elaborare SF „ Construire Creșă în orașul Pucioasa ” - 75.000 lei;
- scriere cerere de finanțare pentru proiectul „ Construire Creșă în orașul Pucioasa ” - 75.000 lei.
Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr. 2 la H. C. L. nr. 54/20.04.2021 privind aprobarea
creditelor de angajament ale bugetului de venituri și cheltuieli pentru acțiuni multianuale 2021 - 2023,
conform Anexei nr. 2 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor de
execuție a bugetului local și a celorlalte bugete ale U. A. T. Orașul Pucioasa, încheiate la 07 decembrie
2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu administrație locală dă explicațiile necesare.
Nu sunt discuții.



6

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de
hotărâre privind aprobarea conturilor de execuție a bugetului local și a celorlalte bugete ale U. A. T.
Orașul Pucioasa, încheiate la 07 decembrie 2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind propunerea de transformare
începând cu data de 01.01.2022 a posturilor ocupate de doi funcționari publici - polițiști locali din cadrul
serviciului poliția locală - UAT Orașul Pucioasa după susținerea examenelor de promovare în clasa. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că este vorba despre 2 colegi care au terminat
facultatea de administrație publică și cărora li se transformă postul din studii medii în studii superioare ca
urmare a promovării examenului de promovare în clasă.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind propunerea de transformare începând cu data de 01.01.2022 a posturilor ocupate de doi
funcționari publici - polițiști locali din cadrul serviciului poliția locală - UAT Orașul Pucioasa după
susținerea examenelor de promovare în clasa și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării și
garantării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 15.000.000 lei. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este vorba despre un împrumut în valoare
de până la acestă sumă. Acest împrumut este necesar pentru a asigura finanțarea rambursabilă internă a
proiectelor pentru a ne încadra în perioadele de implementare a proiectelor de interes public local, precum
și evitarea unui colaps financiar pe următorii doi ani ai bugetului local.

Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu administrație publică locală precizează că „ pentru
asigurarea resurselor necesare realizării investițiilor publice de interes local conform referatului
serviciului dezvoltare nr. 26 658/09.12.2021 este necesar a fi demarată procedura pentru contractarea unui
împrumut bancar, conform art. 61, alin. (1) din Legea nr. 273/2006.

Potrivit art. 63, alin. (1) din Legea nr. 273/2006 privind finanţele publice locale:
„Unităţilor/Subdiviziunilor administrativ-teritoriale li se interzice accesul la împrumuturi sau la
garantarea oricărui fel de împrumut, dacă totalul datoriilor anuale reprezentând ratele scadente la
împrumuturile contractate şi/sau garantate, dobânzile şi comisioanele aferente acestora, inclusiv ale
împrumutului care urmează să fie contractat şi/sau garantat în anul respectiv, depăşesc limita de 30% din
media aritmetică a veniturilor proprii, prevăzute la art. 5 alin. (1) lit. a), diminuate cu veniturile din
valorificarea unor bunuri, pe ultimii 3 ani anteriori anului în care se solicită autorizarea finanţării
rambursabile care urmează să fie contractată şi/sau garantată. Calcularea încadrării în limită se realizează
după cum urmează:
Suma = (Cc + Cn) trebuie să fie mai mică sau cel mult egală cu 30% din:

(Vpt-3 - Vct-3) + (Vpt-2 - Vct-2) + (Vpt-1 - Vct-1)
---------------------------------------------,

3

unde:
Cc - (Rată credit + dobândă + comisioane) credite contractate;
Cn - (Rată credit + dobândă + comisioane) credit nou;



7

Vpt-3 - veniturile proprii realizate în cel de-al 3-lea an anterior celui în care se solicită
contractarea/garantarea;
Vpt-2 - veniturile proprii realizate în cel de-al 2-lea an anterior celui în care se solicită

contractarea/garantarea;
Vpt-1 - veniturile proprii realizate în anul anterior celui în care se solicită contractarea/garantarea;
Vct-3 - veniturile din valorificarea unor bunuri, potrivit art. 29, în cel de-al 3-lea an anterior celui în

care se solicită contractarea/garantarea;
Vct-2 - veniturile din valorificarea unor bunuri, potrivit art. 29, în cel de-al 2-lea an anterior celui în

care se solicită contractarea/garantarea;
Vct-1 - veniturile din valorificarea unor bunuri, potrivit art. 29, în anul anterior celui în care se solicită

contractarea/garantarea.

(4^1) Unităţile/Subdiviziunile administrativ-teritoriale care au înregistrat plăţi restante la data de 31
decembrie a anului anterior, neachitate până la data solicitării avizului Comisiei de autorizare a
împrumuturilor locale, sau care au înregistrat deficit al secţiunii de funcţionare la sfârşitul anului anterior
solicitării nu au dreptul la contractarea sau garantarea de împrumuturi.
(4^2) Sunt exceptate de la prevederile alin. (4^1) unităţile/subdiviziunile administrativ-teritoriale care

se află în procedură de criză financiară sau insolvenţă şi care solicită împrumuturi sau garanţii pentru
refinanţarea datoriei publice locale, potrivit planului de redresare a crizei financiare sau insolvenţei, după
caz.
(4^3) În cazul împrumuturilor pentru refinanţarea datoriei publice locale, totalul datoriilor anuale,

reprezentând rate scadente de capital, dobânzi şi comisioane aferente împrumuturilor refinanţate, nu se ia
în considerare la determinarea încadrării în limita prevăzută la alin. (4). Totalul datoriilor anuale,
reprezentând rate scadente de capital, dobânzi şi comisioane aferente împrumuturilor contractate şi/sau
garantate de unităţile/subdiviziunile administrativ-teritoriale pentru asigurarea prefinanţării şi/sau
cofinanţării proiectelor care beneficiază de fonduri externe nerambursabile de preaderare şi postaderare
de la Uniunea Europeană, nu se ia în considerare la determinarea încadrării în limita prevăzută la alin.
(4).”

În anexa 1 „ Situație privind serviciul datoriei publice locale în perioada 2022 - 2041, - anexa nr. -
Calculul gradului de îndatorare a bugetului local sunt prezentate situația datoriei publice, inclusiv noul
împrumut și evoluția gradului de îndatorare ”, precizează doamna Pîntea Daniela.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă de ce nu este cuprinsă în motivare și Ordonanța de urgență
a Guvernului nr. 83/2021?!

Doamna Pîntea Daniela - șef serviciu administrație publică locală precizează că nu este vorba
despre împrumut din Trezoreria Statului, ci de un împrumut de la o bancă.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea contractării și garantării unei finanțări rambursabile interne în valoare de
15.000.000 lei și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii
termenului la contractul de închiriere nr. 8 748/20.06.2005 ce are ca obiect închirierea terenului în
suprafață de 217.730 mp., situat în orașul Pucioasa, punct Cariera de Gips, titular S. C.
HEIDELBERGCEMENT ROMÂNIA S. A. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț - președinte de ședință supune la vot proiectul de

hotărâre privind probarea prelungirii termenului la contractul de închiriere nr. 8 748/20.06.2005 ce are ca
obiect închirierea terenului în suprafață de 217.730 mp., situat în orașul Pucioasa, punct Cariera de Gips,
titular S. C. HEIDELBERGCEMENT ROMÂNIA S. A. și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ”, 1
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consilier local absent - domnul consilier Matei Liviu - Augustin și 2 „ ABȚINERI ”: domnul consilier
Budoiu Ion și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi: „ Adresa nr. 26 711/09.12.2021 a S.C. SERVICII
COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. prin care comunică pentru
informare „ Nota Unilaterală nr.17F31514/17.11.2021 ”, încheiată în urma acțiunii de inspecție
economico - financiară la S.C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI PUBLICE PUCIOASA
SCUP S. R. L. pentru exercițiile financiare 2017 - 2020 a ANAF - Direcția Generală Regională Ploiești -
Serviciul de Inspecție Economico - Financiar. ”

În continuare domnul Butcă Doru - Ioan director S.C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI
PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. prezintă Nota Unilaterală nr. 17F31514/17.11.2021 întocmită de
ANAF - Direcția Generală Regională Ploiești - Serviciul de Inspecție Economico - Financiar, în urma
acțiunii de inspecție economico - financiară la S.C. SERVICII COMUNITARE DE UTILITĂȚI
PUBLICE PUCIOASA SCUP S. R. L. pentru exercițiile financiare 2017 - 2020

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
Ing. SPRINCEANĂ EUGEN DĂNUȚ

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


